

FREE & EASY

5天
Days
4晚
Nights

华欣+曼谷

HUA HIN + BANGKOK

EVERY SATURDAY DEPARTURE



1. 檳城 - 曼谷

(晚餐)

抵达曼谷后，将由当地导游及司机接机，送往参观**Anatasamakom王座厅**是旧国会大厦也称为阿南达沙玛空皇家御会馆，也叫皇室博物馆。享用晚餐后，办理酒店入住手续休息。(自费项目：乱打秀1000泰铢)**第一天行程需1200PM之前抵达，如12PM行程自动取消。**

1. Penang - Bangkok

(D)

Upon arrival, welcome by local guide and transfer to visit **Anatasamakom Throne Hall Palace** also called the Royal Museum. After dinner and send back to hotel for check in and rest. (Optional Tour: Nanta Show 1000 Baht) **First day program is provided only to those arriving earlier than 12pm. After 12pm will be forfeited.**

2. 曼谷 - 华欣

(早/午/晚餐)

早餐后，送往当地闻名的**四面佛**膜拜参观，也到当地的**蜂蜜特产店**以及**皮革店**。午餐后，将前往参观**Khao Luang Cave石灰岩洞**。通过一个孔在屋顶被放置在山洞里的几尊佛像都看到光线。游览**希腊小石屋**-以希腊的圣托维尼岛的标志以蓝白色彩为主，所有的建筑物都是两层高小石屋。续后前往**绵羊牧场**，也到华欣最新景点**小威尼斯**-以威尼斯的风情及运河打造整个购物中心。

2. Bangkok - Hua Hin

(B/L/D)

After breakfast, visit to **Four Face Buddha**. and tour continue **Honey Product Shop & Leather Shop**. Later proceed to Hua Hin, you may visit **Khao Luang Cave & Santorini Park**. Santorini Park brings a slice of the picture-perfect Greek island to Cha-Am. Later visit to **Swiss Sheep Farm** and **Hua Hin Venezia**, the ultimate experiences in Venice style. An only unique shopping

3. 华欣

(早/午/晚餐)

早餐后，前往**华欣火车站**以及当地的**华孟寇寺**这寺庙有世界最大**Luang Phor Tuad**雕像，一位传奇的泰国南部僧人。今天前往**华欣山姆藩南水上市场**。接着去**4D馆艺术画廊**、**复古怀旧市场**和**华欣夜市**-是一条包罗万象的步行街:衣服、工艺品、水果、流动酒吧、各种熟食及大排档应有尽有!

3. Hua Hin

(B/L/D)

After breakfast, proceed to **Hua Hin Railway Station** and visit to **Huay Mongkol Temple** (Luang Pu Thuat). This Buddhist temple is the world's largest statue of **Luang Pu Thuat**. Proceed to visit **Hua Hin Sam Phan Nam Floating Market** for your shopping. Later visit to **For Art's Sake 4D Museum** for photo shooting with amazing 4d wall painting. Shopping at **Pleamwan Classic Market** and **Hua Hin Night Market**.

4. 华欣 - 曼谷

(早/午餐)

早餐后，前往**铁路市场**。一个独特的市场，每个小贩都会在铁轨上摆档。前往下一个最具代表性的水上市场，位于曼谷80公里外**丹嫩莎杜艾水上市场**。你可以感受到泰国人最原始的生活方式和水上交易情况。午餐后，前往泰国当地的**珠宝店购物**，续后前往参拜**树中庙**-求财香火鼎盛的庙宇和前往参观曼谷全新的景点**Asiatique The RiverFront**-也是曼谷最大型的河边夜市，今晚自己安排晚餐及自由购物。(自费项目：**Chaopaya公主游船晚餐1400泰铢**)

4. Hua Hin - Bangkok

(B/L)

After breakfast, we will depart to New Seven Wonders of Thailand - **Makleong Railway Market** - This is a unique market that is held every day literally on the rail tracks. Just before the train arrives in the town, the market stallholders have to pull back their awnings and remove their produce from the tracks. We will continue to the **Damnoen Saduak Floating Market**. After that Visit to **Monks Tree Temple** and **Gem Gallery**. Later proceed to new attraction **Asiatique Shopping The River Front**. Enjoy your **Own Dinner & shopping** time here. (Optional tour: **Chaopaya Princess Dinner Cruise 1400 baht**)

5. 曼谷 - 檳城

(早餐)

早餐后，自由活动直到送往机场。

5. Bangkok - Penang

(B)

After breakfast, free at leisure until transfer to the airport.

TOUR FARE: RM 1350 PER/PAX (ADT)
TOUR FARE: RM 1280 PER/PAX (CWB)
TOUR FARE: RM 1050 PER/PAX (CNB)

Public Holiday (Surcharge)	
Chinese New Year	TBA
Hari Raya Puasa	TBA
Deepavali	TBA
November - March (High Season)	TBA

Remark

1. Minimum 2 person Travel
2. Travelling period valid: 01 JAN - 31 DEC 2016
3. Any Extension night inquiry to our staff.

PACKAGE INCLUDE : Transportation, Entrance Fee , Meals
 4 nights Accommodation
 Tippings for Tour Guide and Driver
 Tour Based on SIC

PACKAGE EXCLUDE : Air Fare & Airport Tax, Travel Insurance and Any Peak Season Surcharge and Optional Tours

*** 特色 SPECIAL HIGHLIGHT ***

- Chocolate Ville 巧克力山庄
- Shabushi Buffet 日式自助火锅
- Lobster Seafood 龙虾海鲜
- German Pork Leg 德国猪脚

Hotel:
 Bangkok - Jasmine Grande Residence or Similar
 Hua Hin - Grand Pacific Sovereign or Similar

東泰旅游有限公司 Tel: 04-390 9988
 REGIONAL TRAVEL & TOURS SDN BHD
 G1 Jalan Kurau, Taman Chai Leng, 13700 Perai, Butterworth Penang Malaysia Fax: 04-397 1988
以上行程只供参考,原则上本公司盡量保持不變,然而正確行程依據當地接待社按當時實際情況從新調整為準。
 *The above Itinerary is only for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local Requirements.
 PRIS-5DBKHH01 11JAN2016